
 

Schriftelijke vraag 

 

 

 

Datum 2 december 2015 

Onderwerp Toekenning  - afwijzing Subsidies Sport, 

Recreatie & Cultuur 2016  

Betreft het een raadsvoorstel/raadsmededeling 

in de cyclus? 

Nee 

 

*betreft toelichtende vragen van technische aard 

Beleidsterrein Bestuur 

Portefeuillehouder T. Theunis 

 

 

Afgelopen maanden hebben verenigingen en evenementen tot 1 oktober de tijd gehad om hun 

subsidie aanvraag voor 2016 bij de gemeente in te dienen. 

 

De VLP heeft vernomen dat de Nationale Jeugdronde telefonisch op de hoogte is gebracht van het 

feit dat  zij in 2016 geen subsidie zullen ontvangen.  

 

Reden hiervoor richting de Nationale Jeugdronde is aangegeven dat; 

 

1. Er dit jaar een keer “goed” naar alle ingediende subsidie aanvragen zou zijn gekeken.  

2. De Jeugdronde niet zou voldoen niet aan de criteria omdat zij te weinig punten hebben 

gescoord. Tevens werd medegedeeld dat de aanvraag maar voor één onderdeel binnen het 

evenement zou zijn aangevraagd en dat het in de toekomst eigenlijk voor het totale 

evenement gewenst is. 

3. Tevens werd medegedeeld dat mochten zij toch aan de criteria voldoen dat zij niet genoeg 

punten zouden halen en dat het totale te verstrekken subsidiebudget met  ca. 32 activiteiten 

reeds opgesoupeerd is.     

 

Voor de Nationale Jeugdronde vreemd omdat juist een paar jaar geleden nadrukkelijk richting de 

Jeugdronde is aangegeven dat zij de subsidie moesten aanvragen voor een bepaalde activiteit in 

deze week en niet voor de totale week van de Jeugdronde zelf.  

 

Hierover het de VLP de navolgende vragen.  

 

1. Dient er niet altijd niet goed en correct naar ingediende subsidie aanvragen te worden 

gekeken? 

2. Hoe ziet het overzicht van toegekende subsidie aanvragen voor 2016 eruit? 

3. Wie zitten er in de commissie die de punten toegekend hebben aan de subsidie aanvragen? 



4. Zijn er verenigingen / evenementen die wel aan de criteria voldoen maar toch geen subsidie 

krijgen, en zo ja welke verenigingen / evenementen zijn dit dan en welk bedrag is hier dan 

mee gemoeid? 

5. Hoe kan het dat de aanvraag van de Nationale Jeugdronde anders geïnterpreteerd is dan in 

voorgaande jaren? 

6. Is er een relatie tussen het afwijzen van subsidie voor de Nationale Jeugdronde en het 

aangenomen amendement voor de amateurwielerevenementen welke tijdens de 

begrotingsbehandeling op 4 november is aangenomen? 

  

 

 

Namens de fractie van de VLP  

Arwen van Gestel en John Hertogh 

 


